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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
Από το υπ’ αριθ. 10/2022 πρακτικό Συνεδρίασης της
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας

Σήμερα στην Βέροια στις 14-12-2022, ημέρα Τετάρτη και ώρα 11:00, συνήλθε σε Τακτική 
Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου Βέροιας, ύστερα από την με 
ημερομηνία 5/12/2022 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε σε όλα 
τα μέλη συμφωνα με το άρθρο 76 του ν.3852/2010 όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 78 του 
ν.4555/2018,  της υπ’ αριθμ. 752/2019 απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας.

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και σε σύνολο 32 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 
μέλη (Πρόεδρος, φορείς: 16 μέλη, Δημότες: 5 μέλη).

Α/Α Παρόντες Α/Α Απόντες

1 Αριστομένης Λαζαρίδης, Πρόεδρος Δ.Σ.
Φορείς Φορείς

 2 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 1 Νικόλαος Μπαϊρακτάρης
3 Κωνσταντίνος Κύρτσης 2 Ιωάννης Μπλατσιώτης
4 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 3 Ελένη Κουπίδου
5 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 4 Εμμανουήλ Ξυνάδας
6 Λάζαρος Ασλανίδης 5 Κωνσταντίνος Παλουκίδης
7 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 6 Ηλίας Γραμματικόπουλος
8 Ελένη Ατσαλού 7 Παναγιώτης Χατζησάββας     
9 Ιωάννης Σιδηρόπουλος     8 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου
10 Μαυρουδής Ιωαννίδης
11 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος
12 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος
13 Δημήτριος Πυρινός
14 Βαρβάρα Σταυροπούλου
15 Κωνσταντίνος Δάρλας
16 Χαράλαμπος Καπουρτίδης
17 Θεοφάνης Κουτρουλιάς

Δημότες Δημότες
18 Ιωάννης Καπανίδης 9 Ιωάννης Γαλίκας
19 Βηθλεέμ Μαυροματίδου 10 Αντώνιος Τολιόπουλος
20 Σοφία Παπά
21 Παναγιώτης Φουρνιάδης
22 Δήμητρα Τσερκέζη
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Πρακτικό συζήτησης 1ου θέματος: Γνωμοδότηση επί του προσχεδίου Τεχνικού 
Προγράμματος Δήμου Βέροιας έτους 2023.

O Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερησίας 
διάταξης σχετικά με την «Γνωμοδότηση επί του προσχεδίου Τεχνικού Προγράμματος Δήμου Βέροιας έτους 
2023».

Και κάλεσε τα μέλη της επιτροπής να εκφράσουν τις απόψεις τους.
Θ.Κουτρουλιάς: Υπάρχει στο εισηγητικό μια μίσθωση γερανοφόρου οχήματος ποσού 37.000,00€ 

και άλλα 20.000,00€ για μίσθωση καλαθοφόρου. Δεν θα ήταν καλύτερα να γίνει μια αγορά γι’ αυτά τα 
οχήματα; Γνωρίζω ότι μπορεί να είναι διπλάσιο το κόστος αλλά θα είναι πιο λειτουργικό.

Δήμαρχος: Υπάρχει σε εξέλιξη δημοπρασία για την αγορά καλαθοφόρου. Θα γίνει δημοπρασία και 
για γερανοφόρο στο μέλλον αλλά θα πρέπει να εξασφαλίσουμε ότι θα έχουμε και χειριστή.

Το ύψος του προϋπολογισμού είναι 64.000.000,00€ και είναι πάρα πολύ ικανοποιητικό διότι έχουμε 
κερδίσει πολλά από συγχρηματοδοτούμενα έργα. Κάποτε θα ήταν 40.000.000,00€ άρα είμαστε 50% 
παραπάνω.

Όλα αυτά χωρίς την ΔΕΥΑΒ που αν υπήρχε θα ήταν και μεγαλύτερο το ποσό. Θα ήθελα να 
ευχαριστήσω τις υπηρεσίες του Δήμου και της ΔΕΥΑΒ για τα ποσά που καταφέραμε να έχουμε στον 
προϋπολογισμό.

Α.Πλιάτσικα-Τσιπουρίδου: Του χρόνου θα επεκταθεί όπως και φέτος ο στολισμός στην αγορά και 
στα χωριά;

Δήμαρχος: Φυσικά και ακόμα περισσότερο.
Όλα τα μέλη της επιτροπής συμφωνούν με την εισήγηση της υπηρεσίας και δεν έχουν να προσθέσουν 

στην εισήγηση.
Επί του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης, διατυπωθήκαν οι απόψεις όπως αναφέρονται στη 

συζήτηση του παρόντος θέματος. 
Περατώθηκε η συζήτηση του θέματος. 
 

   Ο  Πρόεδρος     Τα μέλη
Αριστομένης Λαζαρίδης Λεωνίδας Γαϊτανάκης

Κωνσταντίνος Κύρτσης
Καλλιόπη Παπαοικονόμου
Αθηνά Πλιάτσικα- Τσιπουρίδου
Λάζαρος Ασλανίδης
Μιλτιάδης Νικολαΐδης
Ελένη Ατσαλού
Ιωάννης Σιδηρόπουλος     
Μιχαήλ Τζαφεροπούλος
Κωνσταντίνος Δομανόπουλος
Δημήτριος Πυρινός
Βαρβάρα Σταυροπούλου
Κωνσταντίνος Δάρλας
Χαράλαμπος Καπουρτίδης
Θεοφάνης Κουτρουλιάς
Ιωάννης Καπανίδης
Βηθλεέμ Μαυροματίδου
Σοφία Παπά
Παναγιώτης Φουρνιάδης
Δήμητρα Τσερκέζη

Ακριβές Απόσπασμα
Βέροια 14-12-2022

Ο Δήμαρχος
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